
 

 

 

Til beboerne i  

E/F Kronprinsessegaarden I 

  

  

 

 

NYHEDSBREV 

 

Vi har netop haft bestyrelsesmøde, hvor vi blandt andet har gen-

nemgået ejendommens økonomi til dato. Det løbende budget overhol-

des pænt, pånær det budgetterede beløb til el, som vi må forvente 

bliver for småt grundet de høje elpriser.  

 

En af årets store opgaver er rensning af køkkenfaldstammer og 

dette arbejde pågår pt. 

 

Der er ligeledes igangsat malerudbedring i opgangene efter instal-

lation af Fibernet, og dette arbejde forventes afsluttet indenfor 

få dage. 

 

Der vil også ske en opmaling af de 3 porte mod Adelgade, så snart 

vejarbejdet er afsluttet.  

 

Vedrørende ovenlysvinduerne i Sølvgade 13-17 har vi modtaget oplæg 

fra vores rådgiver vedrørende projektering og renovering af disse. 

Vi har meddelt rådgiver, at de gerne må gå videre med dette, så vi 

kan få arbejdet prissat.  

 

Vi har haft et evalueringsmøde med rengøringsfirmaet og har lige-

ledes aftalt, at vi igen mødes med dem den 1. december 2022. 

 

Vi er også ved at undersøge muligheden af at få vasket contai-

nerne, specielt dem til bioaffald og håber, at dette kan blive ud-

ført snarest. 

 

Ved næste bestyrelsesmøde i november, vil vi vurdere behovet for 

en eventuel cykeloprydning.  

 

Altangruppen har meddelt, at de fortsat arbejder på at komme vi-

dere med projektet og vi er blevet anmodet om at forespørge, om 

der eventuelt er beboere i ejendommen som ønsker at indtræde i al-

tanudvalget, da der er behov for flere gode kræfter. Henvendelse 

kan ske til altangruppen. 

 

Vi ønsker alle et godt efterår. 

 

 

 Med venlig hilsen 

  

 Bestyrelsen 
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